

BaptistKirkens løntabel for ansatte

gældende fra 1. oktober 2026

Kategori I (ungdomsmedarbejdere o.lign. uden uddannelse):

		Områdetillæg:					
Trin	Anciennitet	0	1	2	3	4	Missionærløn
30+	0-4 år	26.377,87	26.657,00	26.850,34	27.129,34	27.322,54	13.188,93
34+	4-8 år	28.193,27	28.399,60	28.542,27	28.748,60	28.891,40	14.096,63
39	8-12 år	30.395,26	30.485,00	30.547,20	30.636,94	30.699,20	15.197,63
39+	+12 år	31.503,28	31.593,01	31.655,21	31.744,95	31.807,21	15.751,64
	Max tillæg	5.275,57	5.331,40	5.370,07	5.425,87	5.464,51	2.637,79

Kategori II (præster og andre uddannede ansatte):

		Områdetillæg:					
Trin	Anciennitet	0	1	2	3	4	Missionærløn
30+	0-4 år	32.972,33	33.321,25	33.562,92	33.911,67	34.153,17	16.486,17
34+	4-8 år	35.241,58	35.499,50	35.677,83	35.935,75	36.114,25	17.620,79
39	8-12 år	37.994,08	38.106,25	38.184,00	38.296,17	38.374,00	18.997,04
39+	+12 år	39.379,09	39.491,26	39.569,01	39.681,18	39.759,01	19.689,55
	Max tillæg	6.594,47	6.664,25	6.712,58	6.782,33	6.830,63	3.297,23

Kategori III (ledende medarbejdere):

		Områdetillæg:					
Trin	Anciennitet	0	1	2	3	4	Missionærløn
30+	0-4 år	39.566,80	39.985,51	40.275,51	40.694,01	40.983,81	19.783,40
34+	4-8 år	42.289,90	42.599,41	42.813,40	43.122,91	43.337,11	21.144,95
39	8-12 år	45.592,90	45.727,50	45.820,80	45.955,40	46.048,80	22.796,45
39+	+12 år	47.254,91	47.389,52	47.482,82	47.617,42	47.710,82	23.627,46
	Max tillæg	7.913,36	7.997,10	8.055,10	8.138,80	8.196,76	3.956,68

Områdetillæg:

0: Kommuner, som ikke er nævnt nedenfor

1: Esbjerg, Frederikshavn, Faaborg-Midtfyn, Odense, Slagelse og Aalborg kommune

2: Roskilde og Aarhus kommune

3: p.t. ingen

4: Storkøbenhavn og Lyngby-Taarbæk kommune

Næste lønregulering:

Forventes 1. april 2027

Honorarsatser for enkelte tjenester:

Gudstjeneste: 1.802,00 kr. (8 timer)

Hel dags arbejde inkl. forberedelse: 2.702,99 kr. (I alt 12 timer)

Pension

Fastansatte skal være en del af den fælles pensionsordning i Velliv.

Den ansatte indsætter 5,8% af sin løn til pension, mens arbejdsgiveren lægger 11,5% oveni.

Kilometertakster (fra 1. januar 2026):

Høj takst (Anvendes normalt til fastansatte medarbejdere): 3,94 kr/km

Lav takst (Anvendes normalt til folkevalgte repræsentanter/frivillige): 2,28 kr/km